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Rada Gminy Masłów 

 

 

Protokół nr XXIII  

Sesja w dniu 30 lipca 2020  
 

 

Obrady rozpoczęto 30 lipca 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 18:13 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, XXIII sesję Rady Gminy Masłów 

otworzył Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło. Przewodniczący przywitał 

radnych, sołtysów, Wójta Gminy, pracowników urzędu oraz przybyłych gości. Przewodniczący 

odczytał informację o transmisji. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 13 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik 

niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad, złożony 

przez radnego Tomasza Ksela.  Zmiana dotyczy dodania w punkcie 27 "Sprawy różne" a punk 

„Zakończenie obrad” zanumerować jako pkt 28.  
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Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie tego punktu.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad przez dodanie punktu "Sprawy różne" jako punk 27, a "Zakończenie 

obrad" jako pkt 28.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz 

Ksel, Zenon Adam Pedrycz 

PRZECIW (6) 

Stanisław Doleziński, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Wniosek nie uzyskał minimalnej ilości głosów.  

 Przewodniczący Rady poinformował również o autopoprawce w punkcie 24. polegającej na 

zmianie tytułu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w 

sprawie określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu 

własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu 

realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014-2020, w latach 

2020-2022”. Wniosek został złożony w terminie i nie wymaga głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad w proponowanym brzmieniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

 

4. Przyjęcie protokołów Nr XXI i XXII z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie zgłoszono uwag do treści 

protokołów z sesji Nr XXI zwołanej w trybie zwyczajnym i Nr XXII zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym. Przewodniczący poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów Nr XXI i XXII z poprzednich sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Tomasz Lato przedstawił pokrótce treść informacji. 

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z kilkoma pytaniami z tabeli:  

− spotkania Wójta spotkanie na ul. Floriana – 23.06.,  

− spotkanie z urbanistą, jakie są ustalenia czego dotyczyło to spotkanie, 

− spotkanie w MZWiK, apeluję kolejny raz o informację od delegata, jak nas reprezentują, 

− spotkanie w Związku Gmin Gór Świętokrzyskich – ten sam apel o delegata. 

Wójt Gminy wyjaśnił czego dotyczyły wymienione spotkania. 

Przewodniczący Rady dodał, ze Przewodniczący MZWiK uczestniczył w sesji w tym roku i 

przedkładał informację.  

Radny Ksel poprosił o to by delegaci poinformowali o działaniach, nie muszą być władze 

związków. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Oświaty, Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa pozytywnie opiniuje 

przedstawiony projekt. 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek  

Uchwała nr XXIII/242/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Masłów została 

przyjęta. 
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7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Oświaty, Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa pozytywnie opiniuje 

przedstawiony projekt.  

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/243/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2020 – 2029 została podjęta.  

 

8. Projekt uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi kasowej jednostek 

budżetowych gminy Masłów oraz samorządowych instytucji kultury 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/244/2020 w sprawie organizacji wspólnej obsługi kasowej jednostek 

budżetowych gminy Masłów oraz samorządowych instytucji kultury została przyjęta. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z terenów zielonych 

tzw. Żeromszczyzny w Ciekotach 

Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” Wojciech Purtak omówił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Radny Tomasz Ksel podziękował Dyrektorowi za organizację spotkania i zwrócił się 

z wnioskiem o dopisanie regulacji dwóch kwestii czyli: wędkowania nie tylko przez członków 

klubu wędkarskiego oraz kwestie biwakowania.  

Piotr Władysław Zegadło – Przewodniczący Rady wyjaśnił zasady zgłaszania poprawek 

i kolejność głosowania.  

Dyrektor CEiK Wojciech Purtak odniósł się do wypowiedzi radnego wyjaśniając, że regulamin 

został opracowany przez centrum na podstawie obserwacji tego, w jaki sposób turyści i 

mieszkańcy korzystają z obiektu. Dyrektor podkreślił, że grupa wędkarzy jest grupą 

nieformalną, w żaden sposób niezwiązana ze Szklanym Domem. Jeśli ktoś zgłasza się z prośbą 

o korzystanie ze zbiornika, dostaje kontakt bezpośredni do Prezesa klubu. Jest to niepisana 

zasada, że klub zajmuje się osobami, które chcą wędkować. 

Przewodniczący Rady zabrał głos informując, że zapoznał się z treścią projektu regulaminu, 

ale nie miał możliwości uczestniczenia w pracach komisji. Przewodniczący  zgłosił wniosek 

o zmianę treści § 3 pkt 4 poprzez wykreślenie treści „jeżdżenia na hulajnogach, wrotkach, 

deskorolkach oraz”. Pozwoli to odrobinę złagodzić zapisy regulaminu, bo nic nie stoi na 

przeszkodzie, by dzieci mogły jeździć na wrotkach.  

Dyrektor CEiK wyjaśnił z czego wynikały takie zapisy. Jedyne miejsce umożliwiające 

dzieciom jeżdżenie na hulajnogach czy wrotkach to parking. Wprowadzenie tego zapisu 

zapewni bezpieczeństwo dzieci na terenie obiektu. 

Głos zabrał radny Ryszard Piotr Szymczuch zgłaszając, że w regulaminie powinien pojawić się 

zapis dotyczący obowiązku sprzątania odchodów przez właścicieli zwierząt.   

Dyrektor CEiK odpowiedział, że taki obowiązek został zawarty w § 3 pkt 9. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkańcowi, który poprosił o odrzucenie regulaminu 

i ponownie usiąść i przeanalizować zapisy, które jego zdaniem wchodzą w kompetencje 

z przepisami aktów prawa. Jako przykład mieszkaniec wymienił zapisy § 6, który wprowadza 

zakaz pływania urządzeniami pływającymi. Wyjątkiem jest uzyskanie zgody dyrektora, po 

spełnieniu określonych warunków.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański zabrał głos podkreślając, że przytoczony przez 

mieszkańca przepis nie do końca wpisuje się w stan rzeczy. Zbiornik w Ciekotach jest częścią 

nieruchomości w całości przypadającej gminie, a oddanej w użytkowanie naszej instytucji 

kultury. Zasady wprowadzenia ewentualnych ograniczeń są trochę inne, niż na zbiornikach 

powszechnie dostępnych, na ciekach płynących. Ten zbiornik nie jest na cieku płynącym i jest 

to powszechnie znana informacja.  

Dyrektor Wojciech Purtak dodał, że brzmienie regulaminu dostosowania tego miejsca było 

konsultowane z radcą prawnym, który uznał, że przepisy regulaminu nie kolidują z ogólnymi 

przepisami.   

Nie zgłoszono więcej uwag. 

Komisja Oświaty, Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił sposób głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z terenów zielonych tzw. 

Żeromszczyzny w Ciekotach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Bernarda Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Andrzej 

Pedrycz 

PRZECIW (6) 

Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Tomasz Ksel, Janusz Obara, Ryszard Piotr Szymczuch, 

Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ryszard Jan Filipowicz, Zenon Adam Pedrycz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nie została podjęta w proponowanym brzmieniu. Przewodniczący Rady ogłosił 

przerwę w obradach. 

Po przerwie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w wyniku dyskusji w czasie przerwy zgłoszone 

zostały dwie poprawki i odczytał ich treść. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie zapisu § 3 pkt. 4; w miejsce dotychczasowej treści 

nadaje się brzmienie:  

nie dopuszcza się zachowań zakłócających spokój, odpoczynek i bezpieczeństwo 

odwiedzających m.in.:  

− hałaśliwego zachowywania się,  

− głośnego używania przenośnych urządzeń emitujących dźwięk,  

− biwakowania bez zgody dyrektora,  

− utrudniania korzystania z terenu pozostałym osobom przez pozostawianie sprzętu 

wędkarskiego bez uporządkowania.  

Zakaz ten nie dotyczy osób uczestniczących w wydarzeniach organizowanych przez Centrum 

Edukacji i Kultury „Szklany Dom”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Andrzej Pedrycz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Poprawka została przyjęta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie połączenia punktu 8 i 9; w miejsce dotychczasowej 

treści nadaje się brzmienie: „uwalnianie psów ze smyczy oraz pozostawianie ich i innych 
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zwierząt bez opieki, kąpieli zwierząt domowych w stawie, zaśmiecanie terenów zielonych (w 

tym odchodami zwierzęcymi) oraz obszaru stawu i jego brzegów”.  

- punkt nr 10 zastępuje się nr 9,  

- punkt nr 11 zastępuje się nr 10,  

- punkt nr 12 zastępuje się nr 11. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Andrzej Pedrycz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Poprawka została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały wraz z przyjętymi zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/245/2020 w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z terenów zielonych 

tzw. Żeromszczyzny w Ciekotach z uwzględnieniem proponowanych zmian została podjęta.  

 

10. Projekt uchwały w sprawie Programu szczepień profilaktycznych przeciwko 

meningokokom dzieci w gminie Masłów na lata 2020-2024 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła projekt uchwały. Do 

projektu zgłoszona została autopoprawka dotycząca klauzuli zawartej w deklaracji 

przystąpienia do szczepienia. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Oświaty, Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/246/2020 w sprawie Programu szczepień profilaktycznych przeciwko 

meningokokom dzieci w gminie Masłów na lata 2020-2024 została przyjęta.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/265/05 Rady Gminy Masłów 

z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/247/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/265/05 Rady Gminy 

Masłów z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Masłów została podjęta.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Masłów, w roku szkolnym 2020/2021 

Irena Kundera – Kierownik Centrum Usług Wspólnych przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Oświaty, Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 
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NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/248/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Masłów, w roku szkolnym 2020/2021 została przyjęta. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działki nr 45/6 położonej w Domaszowicach, gmina Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara omówił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa pozytywnie opiniuje 

przedstawiony projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/249/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działki nr 45/6 położonej w Domaszowicach, gmina Masłów została podjęta. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działek nr 229/1, 229/2 i 229/3 położonych w Masłowie Pierwszym, 

gmina Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa pozytywnie opiniuje 

przedstawiony projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 
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Uchwała nr XXIII/250/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działek nr 229/1, 229/2 i 229/3 położonych w Masłowie Pierwszym, gmina 

Masłów została przyjęta.  

 

15. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Gminy 

Masłów, składającą się z działek nr 208/9 i 209 położonych w Woli Kopcowej, 

gmina Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa pozytywnie opiniuje 

przedstawiony projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/251/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej własność Gminy 

Masłów, składającą się z działek nr 208/9 i 209 położonych w Woli Kopcowej, gmina Masłów 

została podjęta.  

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

umowy użyczenia na okres powyżej 3 lat 

Wojciech Fąfara – Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska omówił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa pozytywnie opiniuje 

przedstawiony projekt. 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 
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NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/252/2020 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

umowy użyczenia na okres powyżej 3 lat została przyjęta. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Masłów Nr XI/129/2019 

z dnia 19 września 2019r., w sprawie zaliczenia drogi powiatowej 0310T Dąbrowa 

– Stara Góra położonej w miejscowości Dąbrowa do kategorii drogi gminnej 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel przypomniał historię podejmowania tej uchwały i zapytał czy uchwała 

obowiązuje od stycznia 2020 roku, tak jak to było przedstawiane, czy dopiero zacznie 

obowiązywać po skorygowaniu zapisów.  

Kierownik BiGP wyjaśnił, że uchwała z 2019 weszła w życie i nowe kategorie drogi  

obowiązują od stycznia 2020 roku. 

Wójt Gminy dodał, ze korekta dotyczy uchwały podejmowanej w 2018 roku. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Przewodniczący przystąpił do głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/253/2020 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Masłów Nr 

XI/129/2019 z dnia 19 września 2019r., w sprawie zaliczenia drogi powiatowej 0310T Dąbrowa 

– Stara Góra położonej w miejscowości Dąbrowa do kategorii drogi gminnej została przyjęta.  

 

18.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Masłów Nr XI/130/2019 

z dnia 19 września 2019r., w sprawie zaliczenia drogi powiatowej 0317T droga do 

Ośrodka Wypoczynkowego „Ameliówka” położonej w miejscowości Mąchocice 

Kapitulne do kategorii drogi gminnej 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag.  

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, 

Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/254/2020 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Masłów Nr 

XI/130/2019 z dnia 19 września 2019r., w sprawie zaliczenia drogi powiatowej 0317T droga 

do Ośrodka Wypoczynkowego „Ameliówka” położonej w miejscowości Mąchocice Kapitulne 

do kategorii drogi gminnej została podjęta. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie skargi znak: S.1510.1.2020 z dnia 17 stycznia 2020 roku 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło poinformował, że sprawą zajmowała się 

Komisja ds. petycji. W związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji podczas 

dzisiejszych obrad Przewodniczący Rady odczytał stanowisko Komisji i poprosił Sekretarza 

Gminy o odczytanie uzasadnienia do tego stanowiska. 

Zbigniew Zagdański – Sekretarz Gminy odczytał treść uzasadnienia stanowiącą załącznik 

protokołu. 

W dyskusji głos zabrał radny Tomasz Ksel zwracając uwagę, że w uzasadnieniu szczegółowo 

podane zostały daty, jednak nie podano daty odpowiedzi na pismo złożone w trybie informacji 

publicznej. Radny podkreślił, że w jego ocenie padają mocne słowa w stosunku do skarżącego, 

który upublicznił dane, podczas gdy nie ma tam informacji kiedy skarżący powziął informację, 

że są to dane chronione. Nie można oceniać, czy te działania były bezprawne. Ponadto, 

w uzasadnieniu powołuje się art. 6 ustawy z dnia 25.02.2019 r. o ponownym wykorzystaniu 

informacji sektora publicznego (Dz.U. 2019.1446). Ten art. zawiera 6 punktów i podpunkty 

i nie wiem który z tych punktów odnosi się do sprawy.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę Radnemu, że przedmiotem sprawy jest skarga na wójta, 

nie na skarżącego.  

Radny Ksel odpowiedział, że oczekuje wyjaśnień w tej sprawie, skoro tak szczegółowo 

sporządzone zostało uzasadnienie. Nie kwestionuje tego, czy zasadna jest skarga na wójta czy 

nie.  

Sekretarz Gminy odpowiedział, że odpowiedź na informację publiczną została przekazana 

w ustawowym terminie. W tym uzasadnieniu nie ma nic na temat bezprawnych działań 

skarżącego wynikających z jego wystąpienia na wniosek o udzielenie informacji publicznej. 

Natomiast zgodnie z ustawą tzw. Przepisami RODO udostępnianie publiczne danych 

osobowych jest przetwarzaniem danych, a to może czynić wyłącznie uprawniony organ albo 

można to czynić za zgodą ich właścicieli, czyli osób których te dane dotyczą. Tu ani jeden ani 

drugi przypadek nie miał miejsca i tego dotyczy przytaczana wypowiedź. Jako, że skarżący 

wnosi o uznanie winy określonej osoby za całokształt związany z udostępnieniem danych 

osobowych, których elementem było pojawienie się tych danych na Facebooku. Stwierdzenie 

udostępnienia danych zostało ujawnione po interwencji tej osoby, której dane pojawiły się na 

portalu. Sekretarz wyjaśnił, ze nie jest w stanie stwierdzić z jaką datą te dane pojawiły się na 
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Facebooku, urząd podjął działania wtedy, gdy zostało to zgłoszone przez jednego z właścicieli 

danych.  

Przewodniczący Rady odczytał wniosek mieszkańca z prośbą o zabranie głosu w sprawie 

omawianej skargi i zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego, czy prawo przewiduje dyskusję 

nad skargą, dodatkowe wnioski czy dowody w postępowaniu skargowym.  

Ewa Kokowska Radca Prawny nawiązała do cytowanego przez radnego art. 6 informując, że 

każdy obywatel jest zobowiązany znać przepisy. O tym, że nie wolno przetwarzać danych 

osobowych, ludzie nie dowiadują się od wójta czy urzędnika. Mają obowiązek je znać, bo jest 

taka ustawa. Świadomość o zakazie przetwarzania danych skarżący czerpie z ustaw a nie 

z komunikatów organów administracji. I w takim kontekście jest przywołany art. 6. To, że nie 

ma jednostki redakcyjnej wynika z charakteru tej informacji; nie jest to skarga kasacyjna, w 

której szczegółowo należy określić jednostkę. Odnosząc się do debaty nad skargą, mecenas 

wyjaśniła, że rozpoznawanie przez Radę skarg, wniosków, petycji to szczególna kompetencja. 

Sposób rozpatrywania skarg, wniosków, petycji nie jest dowolny. Reguluje to dział VIII 

Kodeksu Postępowania Administracyjnego oraz rozporządzenie w sprawie rozpatrywania 

skarg i wniosków, a w przypadku petycji – ustawa o petycjach. Dlatego należy podkreślić, że 

nie ma dowolności w sposobie rozpatrywania skarg wniosków, petycji. Regulują to zapisy art. 

221 do 240 kpa. Cytowany w odczytanym piśmie przepis nie ma zastosowania do skarg 

i wniosków, wobec czego wniosek o uczestnictwo w postępowaniu wskazuje na 

niedopuszczalność takiego wniosku. Mecenas wyjaśniła szczegółowo czym jest skarga 

i podkreśliła, że przepisy KPA i rozporządzenia nie przewidują przeprowadzenia postępowań 

wyjaśniających, nie przewidują rozpytywania, uszczegóławiania; wymagają by na wniesioną 

skargę organ odpowiedział. Czynnościami dopuszczalnymi na etapie załatwiania skargi jest 

zgromadzenie materiału. Ciężar gromadzenia materiałów dowodowych przejęła komisja ds. 

skarg, wniosków i petycji, która na podstawie dokumentacji opracowała stanowisko wraz 

z uzasadnieniem, które Państwu jako Radzie przedstawia. Przepisy w żaden sposób nie 

dopuszczają uczestnictwa, mecenas podkreśliła, samego skarżącego a tym bardziej osób 

trzecich. Rada jako organ dokonuje oceny na podstawie zgromadzonych materiałów.  

Przewodniczący Rady poinformował, że kwestie skarg nie były w tej kadencji przedmiotem 

obrad. Ponieważ głos mieszkańca dotyczył wnoszenia nowych dowodów, stąd była prośba 

o wyjaśnienie.  

Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcowi, który zwrócił się z pytaniem, czy 

w udostępnionej informacji była informacja że jest to PESEL, bo z tego co ustalił był to ciąg 

liczb jedenastocyfrowy nie było przedrostka PESEL. Mieszkaniec zwrócił uwagę na zapis 

w uzasadnieniu, że jest to jednorazowe zdarzenie informując, że zgłaszał Sekretarzowi, że 

prawdopodobnie nie był to jednorazowy incydent i zapytał, czy to było analizowane. 

W odpowiedzi, Sekretarz Gminy zdementował, że nie prawdą jest, że mieszkaniec zgłosił 

informację o innych przypadkach udostępnienia danych osobowych. Sekretarz wyjaśnił, że 

numer ten nie był nazwany nr PESEL Ale w uzasadnieniu stwierdzono, że przetwarzanie 

danych osobowych, nie będąc do tego uprawnionym, jest bezprawne. Ponieważ tylko w dwóch 

przypadkach jest to dopuszczone, czyli: wykonuję zadania publiczne lub mam zgodę osób 

których te dane dotyczą. Sekretarz podkreślił jeszcze raz, że mieszkaniec nie zgłosił innego 

przypadku udostępnienia danych. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  



S t r o n a  14 | 21 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/255/2020 w sprawie skargi znak: S.1510.1.2020 z dnia 17 stycznia 2020 

roku została przyjęta. 

 

20. Projekt uchwały w sprawie skargi znak: S.1510.2.2020 z dnia 06 lutego 2020 roku 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło przedstawił stanowisko wypracowane przez 

Komisję ds. petycji i poprosił Sekretarza Gminy o odczytanie uzasadnienia do tego stanowiska. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam 

Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Uchwała nr XXIII/256/2020 w sprawie skargi znak: S.1510.2.2020 z dnia 06 lutego 2020 roku 

została podjęta. 

 

21. Projekt uchwały w sprawie skargi znak: S.1510.3.2020 z dnia 28 lutego 2020 roku 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło przedstawił stanowisko Komisji ds. petycji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że materiał został przekazany w statutowym terminie 

i poinformował, że z uwagi na to iż jego zdaniem uzasadnienie nie jest wystarczające; po 

konsultacjach z prawnikiem gminy złożył wniosek, który został Radnym przedstawiony w 

wersji papierowej na dzisiejszych obradach. Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy 

o odczytanie uzasadnienia. 

Przewodniczący Rady poinformował, że pozwolił sobie poprosić o odczytanie  propozycji 

zmienionego, bardziej rozbudowanego uzasadnienia, żeby nie czytać dwukrotnie tej treści. 
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Pierwotne uzasadnienie było udostępnione i podane do publicznej wiadomości. 

Przewodniczący wyjaśnił sposób głosowania. 

Głos zabrał radny Tomasz Ksel, który poinformował, że faktycznie tak to było, na sesji zgłosił  

brak odpowiedzi na interpelację. Wójt przeprosił za zaistniałą sytuację i podjął interwencję w 

tej sprawie. Radny dodał, że pozwolił sobie sprawdzić w BIP terminowość odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania. Z tego co jest zamieszczone na stronie wynika, że jest jeszcze jeden 

przypadek, gdzie te terminy się nie zgadzają. Nie wiem na ile ta sytuacja została sprawdzona 

przez komisję. Radny dodał, że argument zawarty w uzasadnieniu, że wójt osobiście nie 

publikował na stronie jest absurdalny.  

Sekretarz gminy wyjaśnił, że komisja ustaliła stan faktyczny, stan prawny i w swoim 

stanowisku zawarła te ustalenia. Sekretarz gminy dodał, że gdyby było tak jak Pan Radny 

mówi, czyli że za wszystkie błędy odpowiada wójt, to w kodeksie postępowania 

administracyjnego ustawodawca nie przewidywałby skargi na pracownika. 

Radny Mateusz Jan Fąfara odnosząc się do wypowiedzi radnego Ksela poinformował, że nie 

wie jaki okres był badany przez komisję, ale w przypadku interpelacji którą złożył 27 kwietnia 

odpowiedź otrzymał 18 maja. Radny uznaje, ze było to spowodowane panującą pandemią 

i dodał, ze w tym samym dniu złożył inne pismo i do dnia dzisiejszego nie otrzymał żadnej 

odpowiedzi.  

W odpowiedzi radny Ksel wyjaśnił, że miał na myśli interpelację radnej Kozubek. 

Mieszkaniec gminy poinformował, że badał sprawę i nie jest to incydentalny przypadek. 

Mieszkaniec zwrócił się z pytaniem do Wójta, czy ustalono, że doszło do naruszenia prawa 

i czy konsekwencje w tej sprawi zostały wyciągnięte, zgodnie z tym co Wójt deklarował.  

Przewodniczący Rady przypomniał jaki jest tryb rozpatrywania skarg. 

Sekretarz Gminy odpowiadając na pytanie mieszkańca poinformował, że kształtowanie 

stosunków służbowych w tym wyciąganie ewentualnych konsekwencji służbowych, jest 

informacją poufną i dotyczą dóbr osobistych konkretnych pracowników. Sekretarz Gminy 

dodał, że Komisja badała określony okres wskazany w skardze i zaznaczył, że skarga nie może 

mówić, że wszystko jest źle, proszę o zbadanie sprawy. Sekretarz poinformował także, że 

z tego co pamięta, interpelacja zgłoszona przez radną Kozubek dotyczyła modernizacji drogi 

wojewódzkiej i odpowiedź wymagała wystąpienia do zarządcy drogi. Co do sprawy zgłoszonej 

przez radnego Fąfarę – Sekretarz wyjaśnił, ze trudno mu się odnieść, gdyż nie wie czego 

dotyczyło pismo.  

Przewodniczący przystąpił do głosowania projektu w pierwotnej wersji wyjaśniając zasady.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Doleziński, Bernarda Komorowska, Artur Maciej Lis 

PRZECIW (7) 

Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mateusz Jan Fąfara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch 
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NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad poprawką do treści uzasadnienia.  

W wyniku pomyłki (Przewodniczący dotknął niewłaściwego przycisku i przypadkowo 

zagłosował zanim odczytał wniosek) Przewodniczący Rady poprosił o powtórzenie głosowania 

w tej sprawie.   

Radny Tomasz Ksel zapytał, czy każdy będzie miał choć raz możliwość skorzystania z takiego 

przywileju, bo chyba każdemu zdarzyło się źle wcisnąć przycisk.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił z czego wynikał błąd w głosowaniu. Formuła jeszcze nie 

została odczytana, głosowanie się nie odbyło, bo zostało przerwane.   

Głosowano wniosek Przewodniczącego o reasumpcję głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam 

Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Pedrycz 

NIEOBECNI (2) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że przed tym głosowaniem należało potwierdzić 

quorum, gdyż obrady opuścił Wiceprzewodniczący Rady.  

Przewodniczący ogłosił 5-cio minutową przerwę.  

Po przerwie; Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie quorum i wyjaśnił, że głos 

radnego Pedrycza, który opuścił obrady przed oddaniem głosu – nie wpłynąłby na wynik 

głosowania. Wobec powyższego uznaje się przeprowadzone głosowanie za ważne. 

Przewodniczący rady przystąpił do głosowania wniosku.  

Głosowano wniosek Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie zmiany treści uzasadnienia do 

skargi znak: S.1510.3.2020, zgodnie z przedstawioną treścią.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, 

Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mateusz Jan Fąfara 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Głosowano wniosek Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie zmiany treści uzasadnienia do 

skargi znak: S.1510.3.2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, 

Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

PRZECIW (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mateusz Jan Fąfara 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie skargi znak: S.1510.3.2020 z dnia 28 lutego 2020 roku z 

uwzględnieniem zmiany w treści uzasadnienia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, 

Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr XXIII/257/2020 w sprawie skargi znak: S.1510.3.2020 z dnia 28 lutego 2020 roku 

została podjęta.  

 

22. Projekt uchwały w sprawie skargi na sołtysa, znak: S.1510.4.2020 z dnia 28 lutego 

2020 roku 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło przedstawił stanowisko wypracowane przez 

Komisję ds. petycji i poprosił Sekretarza Gminy o odczytanie uzasadnienia do tego stanowiska. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr XXIII/258/2020  w sprawie skargi na sołtysa, znak: S.1510.4.2020 z dnia 28 

lutego 2020 roku została przyjęta.  

 

23. Projekt uchwały w sprawie skargi znak: S.1510.5.2020 z dnia 02 marca 2020 roku 

na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Masłów 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło przedstawił stanowisko wypracowane przez 

Komisję i poinformował o stanowisku Wojewody Świętokrzyskiego z dnia 28.07.2020 r. 

w sprawie skargi. Przewodniczący Rady poinformował, że wobec uzasadnienia Wojewody, po 

konsultacji z prawnikiem składa wniosek o dopisanie treści do uzasadnienia będącego 

załącznikiem uchwały. Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy o odczytanie 

uzasadnienia do tego stanowiska. 

Sekretarz Gminy odczytał treść uzasadnienia wraz z proponowaną zmianą. 

Przewodniczący poprosił Panią mecenas o przedstawienie sprawy pisma Wojewody. 

Ewa Kokowska – Radca prawny szczegółowo przedstawiła przebieg sprawy dotyczącej pisma 

zatytułowanego skarga, skierowanego przez skarżącego do Wojewody Świętokrzyskiego, w 

sprawie skargi złożonej do Rady Gminy. Pani Kokowska zaznaczyła, że organy wojewody 

zwróciły się z pismem o odniesienie się do treści skargi, nie przesyłając tej skargi Radzie 

Gminy. Wobec czego odpowiedź została wysłana poniekąd intuicyjnie. Podsumowując, 

mecenas wyjaśniła, że wojewoda wydał stanowisko sugerując, jakie stanowisko ma zająć Rada. 

Rada gminy zajmuje stanowisko dzisiaj. 

Radny Tomasz Ksel odniósł się do wypowiedzi Pani Meenas. Radny wspomniał, że na komisji 

zdalnej w dniu 4 maja mecenas wyjaśniała, że nie ma skargi na Wiceprzewodniczącego Rady. 

Używa Pani słów pismo, podczas gdy w stanowisku Wojewody jest wprost nazwane, że jest to 

skarga. W propozycji zmiany uzasadnienia wskazuje się, że Rada Gminy zapoznała się 

z pismem Wojewody z dnia 27 lipca br. – ja tego pisma nie otrzymałem. Radny przypomniał, 

Że Wojewoda jest organem nadzorczym nad nami, a tu stara się podważać jego stanowisko.    

W odpowiedzi pani Ewa Kokowska wyjaśniła, że w tej sprawie wojewoda nie jest organem 

nadzorczym. Mecenas podkreśliła, że nie ma skargi na przewodniczącego rady, czy 

wiceprzewodniczącego rady. Jest skarga na Radę jako organ. Nasze stanowisko jest tożsame, 

nie ma skargi na radnego tylko skarga na radę. Gdyby to była skarga na Radę, to z całą 

pewnością podstawy do przekazania tej skargi do rozpatrzenia przez Wojewodę nastąpiłoby. 

Z treści tej skargi wynika, że jest to skarga, która wyraźnie ma akcent personalny, skoro 

skarżący domaga się ukarania Wiceprzewodniczącego Rady. Czy tak sformułowana skarga 
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daje podstawy do stwierdzenia, że jest to skarga na Radę? Dlatego w projekcie uchwały 

stwierdza się, że nie można przekazać skargi do wojewody w trybie art. 310 kpa. Mecenas 

dodała, że zgadzając się ze stanowiskiem Wojewody w sprawie konieczności przekazania 

skargi należy dodać dopisek upoważniający Przewodniczącego do przekazania skargi. Dzisiaj 

otrzymaliśmy treść skargi złożoną do Wojewody przez skarżącego. Termin rozpoznania tej 

skargi jest uzasadniony określonymi przepisami, a ponadto terminowość rozpatrywania skargi 

nie jest podstawą do wniesienia skargi do Wojewody. 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło dodał, ze tym dopiskiem chcemy tę skargę 

przekazać do Wojewody, skoro w piśmie Wojewoda uznaje, że skargę należy przekazać.  

Nie zgłoszono więcej uwag.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił kolejność głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie skargi znak: S.1510.5.2020 z dnia 02 marca 2020 roku na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Masłów, w pierwotnej wersji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Artur Maciej Lis 

PRZECIW (8) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Tomasz 

Ksel, Andrzej Kułak, Janusz Obara, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bernarda Komorowska, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Głosowano wniosek Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie zmiany treści uzasadnienia do 

skargi znak:  S.1510.5.2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały wraz ze zmianą.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr XXIII/259/2020 w sprawie skargi znak: S.1510.5.2020 z dnia 02 marca 2020 roku 

z uwzględnieniem zmiany w treści uzasadnienia została podjęta. 

 

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w sprawie 

określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu 

własnego pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie 

działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze 

środków POPT 2014-2020, w latach 2020-2022” 

Kierownik referatu Promocji i Rozwoju Gminy Agnieszka Borycka przedstawiała projekt 

uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr XXIII/260/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w sprawie 

określenia zasad rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego 

pomiędzy Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu 

realizującego Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014-2020, w latach 

2020-2022” została przyjęta.  

 

25. Zapytania i interpelacje radnych 

Przewodniczący Rady poinformował, że od sesji z dnia 25 czerwca, do urzędu gminy wpłynęło  

1 zapytanie skierowane przez radnego Tomasza Ksela. Pytanie dotyczyło wniosków 

budżetowych. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie, a treść zapytania wraz z odpowiedzią 

jest publikowana w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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26. Informacje i ogłoszenia 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma od Wojewody 

Świętokrzyskiego w sprawie:  

1) przekazania skargi z dnia 27 maja br. na uniemożliwienie uczestnictwa 

w posiedzeniu komisji w dniu 4.05.2020 r.  

W tej sprawie Przewodniczący Rady konsultował się z prawnikiem i analogicznie do sprawy 

przedstawianej na sesji w maju br. – informuję, że na gruncie art. 229 ust. 3 Kodeks 

postępowania administracyjnego, rada gminy rozpatruje skargi złożone na wójta (burmistrza 

lub prezydenta miasta) i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, z wyjątkiem spraw 

określonych w pkt 2 ustawy.  

Wobec czego, brak podstaw prawnych do podejmowania przez Radę Gminy in pleno 

jakichkolwiek czynności w stosunku do Komisji ds. petycji, odnoszących się co do sposobu  

rozpatrzenia skargi zgłoszonej do Wojewody Świętokrzyskiego. I taka odpowiedź zostanie 

przekazana Wojewodzie.  

2) Pismo w sprawie złożenia wyjaśnień do Wojewody świętokrzyskiego w sprawie skargi 

złożonej przez mieszkańca na Radę Gminy Masłów w dniu 07.07.2020 r. Skarga 

dotyczyła zaniedbań poczynionych przez Radę Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Odpowiedź zawierająca przebieg sprawy 

została udzielona w dniu 17.07.2020 r. o tej sprawie rozmawialiśmy przy okazji 

omawiania skargi.  

3) Pismo w sprawie złożenia wyjaśnień do Wojewody świętokrzyskiego w sprawie pisma 

z dnia 16.07.2020 złożonego przez stowarzyszenie Rozwój Inicjatyw Obywatelskich na 

przebieg sesji Rady Gminy Masłów z dnia 10.06.2020 r. w piśmie zawarto szereg uwag 

dotyczących procedowania stawek opłaty za śmieci, nagrania udostępnionego w BIP 

i zamieszczania projektów uchwał.  Odpowiedź została udzielona w dniu 24.07.2020 r.  

Treść wszystkich pism i odpowiedzi jest dostępna w Biurze Rady i zostanie udostępniona 

w esesji. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował także, że w miesiącu sierpniu planowana jest 

przerwa urlopowa.  

Zgodnie z przekazaną informacją, Przewodniczący Rady przypomniał, że planowana jest 

objazdowa Komisja ds. Inwestycji i w dniu dzisiejszym mija termin na wskazanie tych miejsc, 

które radni chcą pokazać w swoim rejonie.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

27. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło podziękował za udział w XXIII sesji Rady 

Gminy Masłów i zamknął obrady. 

 

 

 

   

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


